
Zápis z 15. zasedání Akademického senátu FIS 
konaného dne 14. prosince 2022 

 
Přítomni: Berka, Borovička, Buchalcevová, Ivanega, Kaspříková, Langhamrová, Löster, Pavlíček, 

Potančok, Radváková, Sixta, Bejšovcová, Jedlička, Maršálek, Mikulenka, Shchur, Vach 

Hosté: Fischer (děkan), Chlapek (proděkan) 

Zasedání probíhalo kombinovanou formou, a to prezenčně v místnosti NB 468 a on-line formou přes 

MS Teams, v týmu AS FIS. O jednotlivých bodech programu hlasovali členové AS FIS formou veřejného 

hlasování, a to společně po projednání všech bodů. 

Program: 

1. Schválení Zásad hodnocení tvůrčí činnosti FIS 

2. Různé 

Na úvod předsedkyně AS FIS přivítala účastníky, schválila hybridní formu zasedání a byl odsouhlasen 

program jednání AS FIS. Následovalo jednání senátu dle navrženého programu. 

1. Schválení Zásad hodnocení tvůrčí činnosti FIS 

Děkan v úvodu představil podstatu předkládaného materiálu a smysl provedených změn. Smyslem 

materiálu je podle něj nadále podporovat nejen excelentní publikační výstupy, ale také granty a 

projekty, profesní programy a programy využívající moderní metody výuky. 

Změny spočívají dle děkana především v nahrazení výrazů „publikační činnost“ a „publikační body“ 

výrazy „tvůrčí činnost“ a „tvůrčí body“, dále úpravou hodnocení publikací A1 podle klasifikace FORD, 

úpravou hodnocení projektů a vyjasnění fungování afiliací. 

Děkan zároveň poděkoval členům kolegia děkana, které bylo pro tento bod rozšířeno o garanty 

doktorských studijních programů, za přístup a spolupráci při sestavování předkládaného materiálu. 

Senátor Potančok vznesl dotaz týkající se překryvu fakultou definovaných FORDů s FORDy 

definovanými na úrovni školy. Děkan uvedl, že takovýto překryv existuje, nicméně není jedna ku jedné. 

Fakulta například nechce výstupy hodnotit nula procenty, a tudíž nechce na bazální úrovni příliš 

omezovat FORDy. 

Senátorka Radváková vznesla námět na úpravu formulace pojmu „učebnice“. Děkan slíbil, že tento 

námět s kolegy prodiskutuje a případně zapracuje. 

Usnesení: Akademický senát FIS schvaluje Zásady hodnocení tvůrčí činnosti FIS. 

Hlasování: pro návrh: 17, proti návrhu: 0, zdržel se: 0 

2. Různé 

Senátorka Radváková uvedla, že byla požádána o probrání možnosti zřízení fontánky na pitnou vodu 

ve 4. patře NB. Ostatní senátoři s tímto návrhem souhlasili. Senátor Mikulenka v návaznosti na to 

uvedl, že dle kvestora je instalace dalších fontánek na pitnou vodu v plánu, nicméně zatím není jasný 

časový horizont ani jejich přesné umístnní. Místopředseda Pavlíček zdůraznil, že je potřeba, aby tyto 

nově instalované fontánky disponovaly filtrem na pitnou vodu. 



Děkan na závěr všem poděkoval za jejich práci v průběhu celého roku, který vůbec nebyl jednoduchý, 

a popřál hodně štěstí do roku nového. Předsedkyně rovněž poděkovala za spolupráci, která je na naší 

fakultě na vysoké úrovni, a popřála všem hezké Vánoce. 

 

Zapsal: Maršálek      Za správnost: Langhamrová, Pavlíček 

 

Termín příštího zasedání AS FIS: bude oznámen 


